
Z á p i s n i c a 
 

z  rokovania  obecného zastupiteľstva,  konaného  na Obecnom úrade v Lúčkach    

u starostu obce,  dňa  19. septembra 2012 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba overovateľov zápisnice 

3.   Oboznámenie OZ o vzdaní sa funkcie poslanca OZ p. Mgr. Mareka Senku 

4.   Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ p. Ing. Evy Mišíkovej 

5.   Kontrola prijatých úloh 

6.   Správa HK o kontrolnej činnosti  

7.   Prerokovanie návrhu ceny stočného pre IV. štvrťrok 2012 

8.   Vyhodnotenie FS 

9.   Informácie o činnosti Oblastnej organizácie cestovného ruchu 

10. Informácie o činnosti komisií OZ  

11. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia  

12. Uznesenie 

13. Záver 

 
 

Ad 1/   Zasadnutie  OZ zahájil a viedol starosta obce.  Zasadnutia sa zúčastnilo 7 poslancov,   

OZ  bolo uznášania schopné. Starosta oboznámil prítomných s programom rokovania, ktorý bol  

jednohlasne prijatý.  

 

Ad 2/  Za overovateľov zápisnice boli určení – p. Branislav Hrbček  a  Ing. Peter Likavec. 

 

Ad 3/  Zástupca starostu oboznámil členov OZ, že p. Mgr. Marek Senko sa písomne listom 

adresovaným na starostu obce, vzdal mandátu poslanca OZ Obce Lúčky. 

 

Ad 4/ Zástupca starostu oboznámil prítomných, že na základe poradia z volieb do samosprávnych 

orgánov obce, náhradníkom na uvoľnené miesto poslanca je p. Ing. Eva Mišíková.  

Pani Ing. Eva Mišíková zložila zákonom stanovený sľub a dňom 19.09.2012 sa stala poslancom OZ 

Obce Lúčky.  
 

Ad 5/ Hlavný kontrolór obce p. Ján Melko vykonal kontrolu uznesenia č. 5/2012 zo dňa 13.06.2012. 

Konštatoval, že uznesenie bolo splnené. 

 

Ad 6/ Hlavný kontrolór obce p. Ján Melko  predniesol správu o kontrolnej činnosti,  ktorá je prílohou č. 1  

tejto zápisnice. 

        

Ad 7/  Návrh ceny stočného,  predniesol predseda finančnej komisie p. Ing. Miroslav Pecho. Navrhol  aby 

cena stočného od nasledujúceho odpisu november 2012 bola 0,67 €/m3, nakoľko doterajšia cena pre občanov 

nepokryla náklady ČOV. 

Prítomných poslancov starosta vyzval k  hlasovaniu. 

za:   7                                 proti :   0                             zdržali sa :  0 

 

Ad 8/  Starosta oboznámil členov OZ s vyhodnotením folklórnych slávností. Správa je prílohou č. 2 tejto 

zápisnice. 
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Ad 9/  P. Ing. Miroslav Pecho informoval členov OZ  o činnosti Oblastnej organizácie cestovného ruchu, 

ktorej je naša obec členom. Výška nášho príspevku je 8 600 € a zatiaľ sme pre akcie v obci dostali 9 108 €.  

V čase zimnej sezóny bude premávať autobus z Lúčok do Hrabova a Jasnej, ktorý bude bezplatne pre občanov 

Lúčok, ktorí si zakúpia Liptovskú regionálnu kartu do 31.10.2012 za 2 € a od 1.11.2012 za 3 €. Autobus 

zaplatí oblastná organizácia 

 

Ad 10/  Starosta informoval členov OZ : 

- P. Doc. Gromová podala žiadosť na obec o dotáciu na dni Tadeáša Salvu, ktoré sa budú 

konať v októbri. OZ už predtým schválilo dotáciu 166 €. OZ nesúhlasilo s navýšením tejto 

dotácie. 

- pripomienky k autobusovým spojom a návrhy boli zaslané na SAD LIORBUS Ružomberok, 

- nové zariadenie kuchyne v školskej jedálni je už v prevádzke, pôvodné zariadenie sa využije 

v priestoroch kuchyne v sále OÚ, 

- 14.10.2012 sa v našej obci uskutoční posedenie s našimi občanmi, pri príležitosti mesiaca 

úcty k starším,   

- našu ZŠ navštevuje 170 detí a MŠ 43 detí,  

- ZMOS Ružomberok – zasadnutie je 6.9.2012, návrh zvýšenie členského na 0,30 €, 

- 21.9.2012 – výročná schôdza Červeného kríža Lúčky – ocenenie dlhoročných darcov krvi, 

obec poskytla príspevok 120 €, 

- v obci bude k dispozícii kontajner na obnosené šatstvo, 

- zmluva o vzájomnej spolupráci  so Súkromným školským strediskom záujmovej činnosti a so 

Súkromnou základnou umeleckou školou, 

- kontrola požívania alkoholických nápojov v pracovnej dobe – zo strany niektorých zamestnancov 

viacnásobné porušenie, 
- zakúpenie tričiek s logom, 

-p. Ing. Likavec Peter – náklady na turnaj starí páni – kňazi, príspevok od obce. 

  

  

Ad 11/  Uznesenie bolo nahlas prečítané a prítomní členovia hlasovali nasledovne: 

             za:   7                                 proti :   0                             zdržali sa :  0 

 

 

Ad 12/  Záverom starosta poďakoval prítomným  za účasť a zasadnutie ukončil.  

 

 

 

Zapísal: PhDr. Miroslav Druska 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Branislav Hrbček 

 

                       Ing. Peter Likavec 

 

 

 



OBEC LÚČKY,    034 82  Lúčky 141 
 

 

 

UZNESENIE  č. 6/2012 zo dňa  19.09.2012  zo zasadnutia OZ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo   
 

A :  konštatuje: 
 

a) že pani Ing. Eva Mišíková zložila zákonom predpísaný sľub poslanca a dňom 19.09.2012  

sa stala poslancom OZ  Obce Lúčky. 

 

 

B :  berie na vedomie : 
 

1. Oznámenie p. Mareka Senku, že sa vzdáva mandátu poslanca OZ Obce Lúčky. 
2. Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti. 

3. Informácie starostu obce o aktuálnych otázkach obce. 

 

C :     s c h v a ľ u j e  : 

 

1. Cenu stočného pre fyzické osoby vo výške 0,67 €/m3. Uvedená cena platí od budúceho odpisu pitnej 

vody,  t.j.   november 2012. 
 

D :     u k l a d á :  

 

1. Vypovedať zmluvu o mediálnej službe so  SOVAM, s.r.o. Ružomberok  do 31.12.2012. 
 

E :     doporučuje  : 

 

1. Starostovi obce podpísať Zmluvu o vzájomnej spolupráci so Súkromným školským strediskom 

záujmovej činnosti a so Súkromnou základnou umeleckou školou. 
 

F :     nesúhlasí  : 

 

1. So zvýšením príspevku pre ZMOS Ružomberok. 
  

Uznesenie bolo nahlas prečítané a prítomnými poslancami schválené. 

 

 

V Lúčkach, dňa : 24.09.2012 

 

 

 

                                                                                           Mgr. Anton Druska   

                                                                                           starosta obce 

Vyvesené:  24.09.2012 

Zvesené :    10.10.2012 


